
Referat fra SU, 30.11.2023 

 

Personalrommet på ungdomsskolen, 19.00- 20.00 

 

Tilstede:  

Birte Usland, Ingrid Torstensen fra FAU, Andreas og Dina fra elevrådet på 

barneskolen, Sebastian fra elevrådet på ungdomsskolen, Trond Unsgaard, pedagog 

på ungdomsskolen, Sten-Rune Askildsen, rektor.  

Forfall: Rebecca K. Heddeland, Mads Heldal 

 

Nytt fra skolen: 

Leirskolen til Skottevig videreføres våren 2024, usikkert hva som skjer videre.  

Ungdomsskolen skal ha juleball 18.12. 

READ- Agder- Elevene i 1. og 2.klasse har fått med seg hjem en bag mye nye flotte 

bøker. 3. og 4. klasse har fått bokkasser. Elevene kan låne med seg bøker hjem. 

Dette er en satsing i Agder med mål om å gi elevene gode leseopplevelser, 

engasjere foresatte i leseopplæringa. Ansatte på barne og ungdomsskolen har svart 

ut høring om leksebevisst skole.  

 

Nytt fra FAU: 

Svart på høring om leksebevisst skole. 

Drøftet mobilbruk i skolen. FAU støtter de ansattes ønske om å innføre et system 

hvor elevene leverer inn mobil ved skolestart, utleveres ved skoleslutt. Elevrådet er 

delt i synet på denne ordningen. SU vedtok at dette innføres ved skolestart i 2024. 

Barneskolen bør også vurdere å innføre denne ordningen. Sten-Rune tar dette videre 

til de ansatte og elevrådet.  

FAU er også opptatt av språkbruk. Skolen har dette som et skolemiljømål. Vi er på 

vei, men vil fortsette med å lete etter tiltak som kan bedre språkbruk. Fortsette å ha 

fokus, både i FAU og elevrådet. Vurdere å ha språk som tema i klassens time.  

Dialogmodellen. Positive erfaringer, ønsker at dette videreføres. 

 

Nytt fra elevrådet: 

De har jobbet med trygg skolevei, leksebevisst skole, innkjøp av friminutts aktiviteter 

og juleball.  



Det ble ikke avtalt noe nytt møte. De to nye rektorene må enes om innkalling til nytt 

møte.  

 

Sten-Rune  

Ref.  

 


